
بازیگــر فیلــم سینمـایی »تک خال« گفت: 
سینماگران تلاش کردند تا سینما از گروه 
مشاغل ۳ به ۲ تغییر پیدا کند تا سینما ها با رعایت 
پروتکل های بهداشتی حداقل بازباشند، اما هنوز 
مردم نمی دانند سینما ها بازهستند و مانوری 
در این زمینه داده نمی شود به همین خاطر 
مخاطبان به سینما نمی روند. امیر کربلایی زاده 
اظهارکرد: محمدحسین فرحبخش تهیه  کننده 
»تک خال« چندین تئاتر و اجرای استندآپ 
کمدی های من را در سال های گذشته دیده بود 
به همین خاطر به من پیشنهاد بازی در یکی از 
کارهایش را داد که درگیر چند کار  تئاتر و سریال 
بودم به همین دلیل این همکاری اتفاق نیفتاد و 
منتظر فرصتی برای کارکردن با همدیگر بودیم. 
وی در همین راستا ابراز کرد: پیشنهاد بازی در 
»تک خال« از طرف فرحبخش داده شد و با توجه 
به اینکه نقش بهتری هم از نقش های قبلی بود، 
پذیرفتم. مجید مافی کارگردان این فیلم تجربه 
خیلی خوبی در سال های گذشته مخصوصا در 
کنار بهرنگ توفیقی به عنوان دستیار کارگردان 
داشت. »تک خال« اولین فیلم مافی است و 
به نظرم به خوبی از پس کارگردانی آن برآمده و 
حضور او در مقام کارگردان جذابیت بیشتری به 
فیلم داده و کمدی موقعیت  بهتر و جالب تری را 
نسبت به کمدی های هم شکل خودش ساخته 
است. این استندآپ کمدین همچنین درباره 
اکران فیلم ها در شرایط اپیدمی کرونا بیان کرد: 
برای هر تهیه کننده ای اکران فیلم در شرایط 
کرونا ریسک است چراکه با تعطیلی چند باره 
سینماها و رسیدن این خبر به گوش مخاطبان 
باعث قطع ارتباط  با علاقه مندان به سینما و تبلیغ 
دهان به دهان آنها در جامعه شد و همین موضوع 
وضعیت را بدتر کرد. تبلیغات تلویزیونی هم که 

نداشتیم و با توجه به اینکه معلوم نبود سینما ها 
دوباره چه زمانی باز و چه زمانی ممکن است 
تعطیل شوند، نمی شد پول زیادی برای تبلیغات 
آثار هزینه کرد. »تک خال« به دلیل شرایط موجود 
نسبت به کار های قبلی فرحبخش با نوسان مواجه 
شد و با گپ وگفتی که با او داشتم متوجه دغدغه او 
نسبت به بازبودن دائمی سینما ها و جریان داشتن 
هنر سینما شدم. اکران »تک خال« در این شرایط 
هم برآمده از دغدغه او برای عبور از شرایط بحرانی 
است. کربلایی زاده با اشاره به تلاش طولانی مدت 
سینماگران برای انتقال سینما از گروه مشاغل ۳ 
به ۲ بیان کرد: فرحبخش در کنار دیگر دوستان 
تلاش زیادی کرد تا سینما از گروه مشاغل ۳ به ۲ 
تغییر پیدا کند تا سینما ها با رعایت پروتکل های 
بهداشتی حداقل باز باشند. با توجه به اینکه 
خیلی ها هنوز نمی دانند سینما ها بازهستند و 
مانوری در این زمینه داده نمی شود به سینما 

نمی روند.
  الان سینما و تئاتر امن تر هستند

بازیگر مجموعه تلویزیونی »قرعه« با اشاره به 
شرایط امن سالن های سینما و تئاتر بیان کرد: 
به نظر من الان سینما و تئاتر نسبت به خیلی از 
مشاغل دیگر که باز هستند امن تر هستند. حتی 
در اوج شیوع کرونا خیلی از مشاغل توجه آنچنانی 
به رعایت پروتکل ها نداشتند در صورتی که سینما 
و تئاتر اینگونه نبود و کاملا رعایت می شد. قبل 
از عید هم نمایشی در سالن اصلی تئاتر شهر 
داشتیم و به محض ورود تماشاگران به سالن 
ضدعفونی انجام می شد و همچنین تهویه سالن و 
فاصله گذاری و یکی در میان نشستن در صندلی  ها 
رعایت می شد. در سینما هم به همین شکل این 
موارد مدنظر دوستان بوده و هست. خانواده ها 
خیلی راحت می توانند به سینما بروند و اوقات 

فراغت خوبی داشته باشند. بازیگر مجموعه 
تلویزیونی »معمای شاه« با اشاره به بازخورد های 
مخاطبان نسبت به فیلم سینمایی »تک خال« 
اظهارکرد: این جنس از فیلم قبلا هم در سینمای 
تجاری ساخته شده و طرفداران خودش را دارد 
خیلی برای من مهم بود که به هر چیزی برای 
خنداندن تماشاگر متوسل نشویم و در عین 
حال بتوانیم مخاطبی که دنبال قصه هم هست 
را جذب کنیم. داستان »تک خال« از مسائل روز 
اجتماعی گرفته شده است که ممکن است برای 
هرکسی پیش بیاید. از این جهت فیلم توانسته با 
مخاطب ارتباط درستی برقرار کند. قطعا اگر این 
فیلم در زمان مناسب تری اکران می شد درصد 
بیشتری از مردم فیلم را می دیدند و فروش بالاتری 
را هم شاهد بودیم. بازیگر مجموعه تلویزیونی 
»گاهی به پشت سر نگاه کن« درباره فعالیت های 
اخیر خود در عرصه بازیگری بیان کرد: یکی دو 
پیشنهاد تئاتری دارم که در حال بررسی آن 
هستم و در کنار آن کتاب تالیفی خودم هم در 
مرحله نهایی است و فکر می کنم تا دو ماه آینده 
به دست علاقه مندان استندآپ کمدی برسد. 
کربلایی زاده خاطرنشان کرد: معتقدم استندآپ 
کمدی )با احترام به هنر های سرگرم کننده( جزو 
هنر های نمایشی است به این خاطر که خنده 
همراه با اندیشه را به وجود می آورد. در تمام 
کشور های پیشرفته دنیا این هنر جریان ساز بوده 
است، استندآپ کمدین ها ظریف ترین سیاسی، 
اجتماعی و رفتار های غلط و درست را موردنقد 
قرار می دهند و علاوه بر خنداندن به تماشاگر 
تلنگری هم زده می شود. آل پاچینو، رابین ویلیامز 
شهیر، جیم کری، ادی مورفی، ویل اسمیت و 
بسیاری از بازیگران مطرح دنیا استندآپ کمدی 

را جزو افتخارات خودشان می دانند.
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روح ا... زمانی مــتولد سـال ۱۳۸۴ 
در  که  است  ایرانی  بازیگرنوجوان 
نخستین تجربه بازیگری خود در فیلم 
مجیدی  مجید  ساخته  »خورشید« 
جلوی دوربین رفت و توانست با بازی 
درخشانش نظر مثبت اهالی رسانه و 
منتقدان را به خود جلب کند. مجیدی 
بازیگران فیلمش را از میان کودکانی که در خیابان دستفروشی 
... یکی از آن کودکان بود که  می کردند انتخاب کرد. روح ا
دستفروشی می کرد که به بازیگری رسید. او با بازی درخشان 
خود در فیلم »خورشید« موفق شد عنوان بهترین بازیگر جوان 
جشنواره فیلم ونیز در سال ۲۰۲۰  را به خود اختصاص دهد. 
به بهانه اکران فیلم »خورشید«، »ایرنا« با این بازیگر نوجوان 

گفت وگویی انجام داده که در ادامه می خوانید.
 روح ا... زمانی بعداز بازی در فیلم »خورشید« چه 

تغییراتی کرده است؟
 بعداز »خورشید« یک روح ا... دیگری شده ام. انگار از نو متولد 

شده ام. قبلا قلیان می کشیدم؛ الان کتاب می خوانم.
 چه کتابی می خوانی؟

کتاب »شازده کوچولو« را الان دارم می خوانم. ساعت ۴ صبح 
امروز ۲۰ صفحه اش را خواندم. این کتاب خیلی به من کمک 
کرد. خیلی چیزها یاد گرفتم. یک نفر در یکی از کتابفروشی های 
خیابان انقلاب با من رفیق است. کتاب های قدیمی می فروشد. 
او این کتاب را به من معرفی کرد. گفت کتاب خواندن را از 

»شازده کوچولو« شروع کن.
 اوضاع درسی ات چطور است؟

درس و مشقم را دارم ادامه می دهم. تا هشتم خوانده بودم. ولی 
سرکلاس معمولا خواب بودم. یکسال مدرسه نرفتم. الان کلاس 
نهم هستم. دوست دارم در سینما یکجایی داشته باشم. دوست 
دارم  وقتی بازی می کنم، بتوانم خودم چهار کلمه به دیالوگ ها 
اضافه کنم. اگر کسی در سینما بی سواد باشد زمین می خورد. من 
اگر باسواد بشوم بهتر بازی می کنم. گری مک کندری، کارگردان 
سینما می گوید می شود سینما را در یکی دو هفته یاد گرفت. ولی 

برای کامل یادگرفتن باید یک عمر در سینما تلاش کنی.
 بعداز بازی در فیلم »خورشید« چه فیلم هایی دیدی؟

فیلم های »تی تی«، »شنای پروانه«، »صحنه زنی« را دیدم. 
فیلم »بدوک« آقای مجیدی را دیدم و گریه کردم.

 درباره این فیلم ها می توانی نظرت را بگویی؟
بازیگری سواد می خواهد. من الان وقتی یک فیلمی می بینم، 
آن را درک می کنم. ولی نمی توانم منظورم را برسانم. باید علم 
تحلیل کردن داشته باشی. فیلم »خورشید« را کسی که سواد 
داشته باشد می فهمد. مردم باید از خودشان بپرسند چه چیزی 
باعث شده این بچه های کار به این روز بیفتند؟ خودم به آقای 
مجیدی گفتم نمی دانم چرا بعضی ها شخصیت »علی« فیلم 
خورشید را درک نمی کنند. اگر من بودم بیشتر از او زمین را 

می کندم.
 قبل از »خورشید« چه فیلم هایی را دیدی؟

اصلا در خانه مان تلویزیون نداشتیم که بخواهم فیلم ببینم. 
اولین فیلمی که در سینما دیدم »خاله سوسکه« بود.

 از اینکه نتوانستی به جشنواره ونیز بروی ناراحتی؟
چون کرونا گرفتم، نشد بروم. خیلی بدشانس بودم. من حتی 
از نظر اکران فیلم خورشید هم بدشانس بودم. فیلم خورشید 
باید در سینماهای خودمان بیشتر دیده می شد. اگر این فیلم 
دیده می شد، وضعیت کودکان کار خیلی بهتر می شد. من از این 

ناراحتم. کرونا سینمای ایران را به کما برد.
 بعداز فیلم »خورشید« در چه فیلم ها و سریال هایی 

بازی کردی؟
در شهیدان  باکری نقش یکی از رزمندگان نوجوان را بازی 
کردم. این رزمنده در عملیات خیبر کنار شهیدحمید باکری 
حضور داشته. آقای هادی حجازی فر کارگردان این سریال 
هستند. من اجازه ندارم داستان سریال را لو بدهم. برای فیلم 
خانم پوران درخشنده هم تست دادم. فیلم »هیس پسرها فریاد 
نمی زنند« به خاطر کرونا ساخته نشد. خانم درخشنده از بازی 

من خوشش آمد. ولی فیلمنامه را نخواندم.
 از بچه هایی که در »خورشید« با تو همبازی بودند 

خبری داری؟
یکی از بچه ها با وجود اینکه احتیاج به پول دارند، دیگر کار 
نمی کنند. از شمیلا شیرزاد خبری ندارم. مانی غفوری که جزو 
۴ تا پسر بود گفت من به فوتبال بیشتر از سینما علاقه دارم. 
می خواهم فوتبالیست شوم. من هم به او گفتم پسر خوب تو حتما 

استعدادی داشتی که آقای مجیدی تو را انتخاب کرده است.
 با درآمد بازیگری ات چه کار کردی؟

دستمزدی را که از خورشید گرفتم به مادرم دادم.
 خانواده تان چند نفره است؟

سه نفر هستیم. پدرم کارگر است. خواهر و برادر ندارم. تک 
فرزند هستم.

 با دوستان قدیمی ات که بچه های کار بودند در ارتباط 
هستی؟

با بچه های مولوی ارتباط دارم. آشغال جمع می کنند. زباله گرد 
هستند. بعضی هایشان دزدی می کنند. من توانستم به آنها با 

مشت و لگد بفهمانم که دزدی کار خوبی نیست.
 روش دزدی شان چطور است؟

مثلا مشمای سیاه با خودشان داخل کفش فروشی می برند. 
کفش ها را می ریزند داخل مشما و فرار می کنند.

چیزی  چه  بودی  کار  کودک  زمانی که  خودت   
می فروختی؟

باربری می کردم. به مغازه دارها می گفتم اگر باری دارید 
من جابه جا می کنم. نزدیک عید که می شد مار و لاکپشت 
بریانک  محله  در  چهارشنبه سوری  نزدیک  می فروختم. 

موادمنفجره می فروختم. با دوچرخه تراکت پخش می کردم.
 در سریال »ملکه گدایان« می بینیم که کودکان کار 
باند دارند و برای رئیس باند کار می کنند. این تصویری که 

سریال نشان می دهد درست است؟
همه کودکان کار اینطوری نیستند. از هر صد نفر کودک کار 
۲۰ تایشان مال باند هستند. بقیه آزاد کار می کنند. خیلی از 
دوستان من در باند نبودند و شب گرسنه می خوابیدند. اگر باندی 
داشتند حتما رئیس باند یک شامی به آنها می داد که سیر بشوند.

 به عنوان حرف آخر اگر چیزی باقی مانده بگو.
بعضی ها به من می گویند آقا روح ا... دو سال دیگر که خیلی 
معروف شدی، ما را تحویل بگیری. تقصیر بازیگران است که 
بعضی وقت ها خودشان را می گیرند. من اگر معروف بشوم اصلا 
مغرور نمی شوم. اگر کسی معرفت داشته باشد، دنیا را که به او 

بدهی هیچ تغییری نمی کند.

تهرانمیزبان
بخشمناطق

»تئاتردانشگاهی«

دبیــر بیست وسومین جشنواره 
تئاتردانشگاهـی ایران با بیان اینکه 
بخش مناطق جشنواره از ۲۹ خرداد 
در تهران برگزار می شود اعلام کرد 
که برگزاری بخش اصلی این دوره 
جشنواره نیز از ۷ تیر آغاز می شود. 
مجتبــی جــدی؛ دربــاره وضعیت 
برگزاری بخــش منـاطق جشنواره 
بیست وسوم، گفت: قراربود بخش 
مناطق بیست وسومین جشنواره 
تئاتردانشگاهی در دانشگاه دامغان 
برگزار شود ولی به دلیل وضعیت 
کرونایی موجود مجوز لازم برای 
برگزاری این بخش در دامغان صادر 
نشد و به همین خاطر بخش مناطق 
جشنواره از روز شنبه ۲۹ خرداد 
به مدت یک هفته در تهران و در 
مرکز تئاترمولوی برگزار می شود. 
وی درباره زمان برگزاری بخش 
جشنواره  بیست وسومین  اصلی 
تئاتردانشگاهی نیز افزود: روز ۵ تیر 
اختتامیه بخش مناطق جشنواره 
برگزار و از ۷ تا ۱۵ تیر نیز بخش 
اصلی جشنواره بیست وسوم برگزار 
خواهد شد. »جدی« درباره تعداد 
آثار حاضر در بخش اصلی جشنواره 
بیست وسوم، توضیح داد: بازبینی 
آثار تهرانی انجام شده و از بخش 
مناطق نیز یک یا ۲ اثر به بخش 
اصلی جشنواره راه پیدا می کنند. 
در نهایت احتمالا ۲۰ اثر در بخش 
نهایی بیست وسومیــن جشنواره 
تئاتردانشگاهی حضــور خـواهند 
داشــت. دبیر بیســت وســومین 
جشنواره تئاتردانشگاهــی ایـــران 
درباره وضعیت بخش بین الملل این 
دوره از جشنواره، اظهارکرد: در 
بخش بین الملل درباره یک تولید 
مشترک با کشور ترکیه رایزنی هایی 
انجام شده که در صورت تایید 
کیفیت، این اثر در بخش بین الملل 

جشنواره حضور پیدا خواهد کرد. 

کانــون کارگـردانان سینمــای ایــران و انجمن 
تهیه کنندگان در نامه ای مشترک از رئیس جمهور 
خواستار واکسیناسیون تمامی عوامل پروژه های سینما، 
نمایش خانگی و تلویزیون بدون هرگونه تبعیض شدند. 
در متن نامه کانون کارگردانان سینمای ایران و انجمن 

تهیه کنندگان سینما به رئیس جمهور آمده است:
»بنام خدا«

جناب آقای دکتر حسن روحانی
ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران

با تقدیم سلام و احترام
 به استحضار می رساند تاکنون دو نامه از طرف خانه 
سینما و اتحادیه صنف تهیه کنندگان سینمای ایران، 
در خصوص ضرورت و فوریت انجام واکسیناسیون 
اهالی سینما، حضور وزیر محترم بهداشت و رئیس 
ستاد ملی مقابله با کرونا ارسال شده که متاسفانه 
تاکنون برای هیچکدام پاسخ درخور و مناسب دریافت 
نشده است. لزوم تولید برنامه های سرگرم کننده 
سینمایی و تلویزیونی و نمایش خانگی برای استفاده 
مردم که در این ایام پاندمی و ضرورت پرکردن اوقات 
فراغت آنان، به مثابه اقدامی ضروری، بارها و بارها 
فصل الکلام مدیریت کلان سیاسی - فرهنگی بوده  
است. ولی با وجود مذاکرات و مکاتبات متعدد  با 
وزارت محترم بهداشت در مورد لزوم واکسیناسیون 
عوامل دست اندرکار این امر مهم، به عنوان یک گروه 
پرخطر، تاکنون هیچگونه نتیجه ای حاصل نشده 
است. جنابعالی نیک مستحضرید که ابتلای هنرمندان 
فعال سینما که مقابل دوربین و در شرایط سخت 
کرونایی )بنا به ضرورت شغلی، ناچار به عدم استفاده 
از ماسک و فاصله اجتماعی( مشغولِ به انجام رساندن 
پروژه های سینمایی و همچنین سریال های صداوسیما 
و نمایش خانگی هستند، احتمال ابتلای آنها به بیماری 
کرونا را صدچندان کرده و چندین چهره محبوب 
و معتبر سینما و هنرهای نمایشی اعم از کارگردان 
و بازیگران پیشکسوت و فرهیخته و حتی جوانان 
برومند طی یکسال گذشته براثر ابتلا به کرونا دار فانی 
را وداع گفتند و جامعه هنری و افکارعمومی نیز از این 
خسارت ها دچار بهت و نگران شد. آن هم در شرایطی 

که رسما بهار امسال اعلام شده دست اندرکاران ضبط 
مناظره های انتخاباتی تلویزیونی در سازمان صداوسیما 
واکسیناسیون شده اند که البته اقدام ضروری و به جایی 
هم بوده است، اما به نظر می رسد شکلی از تبعیض 
آشکار هم دراین تصمیم به نظر می رسد و مسئولیت 
تلفات انسانی و تبعات اجتماعی این امر نیز به عهده 
تصمیم گیرندگان است. لذا در جهت تسهیل امر 
پرکردن اوقات فراغت و خانه نشینی مردم در شرایط 
اضطرار، توجه جدی به واکسیناسیون زودهنگام 
هنرمندان دست اندرکار تولید برنامه، مطالبه  این 
روزهای تشکل های صنفی سینما و در ماه های 
پایانی دولت جنابعالی است. مزید استحضار به عرض 
می رساند بیش ازاین، تعدادی از صنوف مختلف 
سینما که برای تعطیل نشدن این هنر صنعت و تامین 
محتوای تصویری در تلاش هستند که طبیعتا عدم 
فعالیت شان بیکاری و به دنبالش مشکلات اقتصادی 
مضاعفی را به این عزیزان و خانواده هایشان تحمیل 
خواهد کرد و با عنایت به ریسک بالا و شرایط دشوار 
این حرفه که اقتضای ذاتی آن تعامل و همکاری 
نزدیک و نفس به نفس هنرمندان با یکدیگر است، 
ناچار مانعی جهت رعایت پروتکل های بهداشتی 

است. اینک و در این مجال؛ اعضای دو صنف »انجمن 
صنفی کارفرمایی کارگردانان سینمای ایران« و 
»مجمع کارگردان، تهیه کنندگان سینما« بدین وسیله 
از آن مقام عالی تقاضا دارند که در چارچوب برنامه 
ملی استقرار و گسترش واکسیناسیون کرونا، دستور 
فرمایید که وزارت محترم بهداشت، افراد حاضر در  
پروژه های سینمایی، سریال های تلویزیونی صداوسیما 
و نمایش خانگی در حال ساخت و همچنین بیماران 
خاص و زمینه ای عضو خانه سینما را با هماهنگی 
اقدام شایسته  تشکل های صنفی مربوطه مانند 
واکسیناسیون پاکبانان عزیز و نامه رسان های امانتدار 
پست را خارج از نوبت های مرسوم )اولویت سنی(، در 
فهرست واکسینه شوندگان دارای اولویت و ضروری 
منظور دارند .بی تردید هنرمندانی که مشمول این 
طرح می شوند )خود و خانواده شان( تا همیشه قدردان 

این دستور کارساز جنابعالی خواهند بود«.

با صدور پروانه نمایش فیلم سینمایی »زدوبند« 
مانی رهنما به عنوان خواننده تیتراژ این فیلم 
معرفی شد. سارا احمدی جانشین تهیه کننده 
فیلم سینمایی »زدوبند« در پی صدور پروانه 
نمایش این فیلم توضیح داد: فیلم سینمایی 
داود  کارگردانی  و  نویسندگی  به  »زدوبند« 
نوروزی و تهیه کنندگی مقصود جباری چندی 
پیش در سکوت خبری ساخته شد و ما منتظر 
پروانه نمایش بودیم تا درباره نحوه اکران این فیلم 

تصمیم گیری کنیم. هنوز به نتیجه قطعی نرسیدیم 
اما به زودی تصمیم نهایی را در این باره خواهیم 
گرفت. وی بیان کرد: مانی رهنما خواننده تیتراژ 
فیلم سینمایی »زدوبند« است که ترانه ای از علی 
روئین تن را با موسیقی داریوش تقی پور برای این 
فیلم خوانده است. احمدی افزود: امین زندگانی، 
هنگامه حمیدزاده، همایون ارشادی، فریبا کوثری، 
محمدعلی کیانی و سیدمهرداد ضیایی بازیگران 

این فیلم سینمایی هستند.

درخواست سینمایی ها از »حسن روحانی«: 

به هنرمندان واکسن بزنید

»مانی رهنما« خواننده تیتراژ »زدوبند« 

روح ا... زمانی بازیگر فیلم »خورشید«: 

اگرمعروفبشوم؛اصلامغرورنمیشوم

مــوسیقــی 
مظلومیتموسیقینواحی

عـزیز تنهـا، نوازنده دوتار 
خراسان درباره لزوم حمایت 
از هنرمندان نواحی و حفظ 
هـنر آنها، مظلــومیت این 
حـوزه از موسیقی خصوصا 
در دوران کرونا و همچنین 
ضــرورت ثبت تجارب و 
درباره چگونگی بقای موسیقی نواحی نکاتی 
را متذکر شد. او در ابتدا توضیحاتی را درباره 
چگونگی یادگیری نواختن دوتار ارائه داد و گفت: 
دوتار خراسان از گذشته های بسیار دور به صورت 
سینه به سینه و شفاهی انتقال یافته است. حتی 
در حال حاضر نیز بعضی اساتید به همین روش 
به آموزش می پردازند. من نیز دوتار را به صورت 
شفاهی و سینه به سینه فراگرفتم و با این ساز 
بزرگ شده ام. همچنین حدود ۴۰ سال است 
که به نوازندگی این ساز مشغولم. از آنجا که پدر، 
پدربزرگ و عموهایم نوازنده این ساز بودند و به 
نوعی در خانواده ما موروثی بود، من نیز با توجه 
به این شرایط و همچنین علاقه زیادی که به 
فراگیری این نوع موسیقی داشتم به این سمت 
کشیده شدم و نواختن این ساز را فرا گرفتم. او 
درباره فعالیت های خود در حوزه موسیقی بیان 
کرد: تالیف کتاب آموزش دوتار به صورت مدون 
و به صورت نت نویسی شده همراه با نرم افزار 
آموزشی دوتار در سال ۱۳۸۴، توسط انتشارات 
چنگ، از جمله اقدامات من در این حوزه بوده 
است؛ در واقع این کتاب اولین اثر در این حوزه 
بود. همچنین از دیگر فعالیت هایم، تالیف دو جلد 
کتاب با نام »مشق پیلتان« است که مجموعه ای از 
ثبت و نت نویسی مقام های شرق و جنوب خراسان 
همراه با مستندات و اشعار این مقام هاست و 
به نوعی روایتی از این مقام ها مکتوب شده 
است. در زمینه صوتی هم آثار زیادی به صورت 
آلبوم، تک آهنگ، کلیپ و نوازندگی در آثار سایر 
هنرمندان و آهنگسازان داشته ام. او اظهارکرد: 
درباره آموزش این ساز، از آنجا که با مشکلات 
فراگیری روش سینه به سینه و شفاهی آشنا بودم، 
روش هایی مکتوب برای هنرجویان آماده کردم 
که در نهایت منجر به تالیف کتاب آموزش دوتار 
و نرم افزار آموزشی آن شد و در حال حاضر به این 
شیوه آموزش می دهم. این هنرمند درباره لزوم 
نوآوری در موسیقی افزود: همانطور که گذشتگان، 
این ملودی ها، آهنگ ها و یا مقام ها را ساخته و به 
نسل های بعد منتقل کرده اند، در هر دوره، باید 
براساس موسیقی هر منطقه و براساس ریتم ها و 
تم های موسیقی آن منطقه، نوآوری و آهنگسازی 
صورت گیرد تا از یکنواختی و درجازدن در این 
حوزه جلوگیری شود که خود باعث گسترش و 
ترویج این نوع موسیقی است. عزیز تنها، همچنین 
درباره ثبت و حفظ آثار پیشکسوتان موسیقی 
نواحی بیان کرد: آثار اساتید تا حدودی ثبت و 
ضبط شده است که البته بسیار ناچیز است. کاش 
می شد مسئولان اهمیت بیشتری به ثبت، ضبط و 

حفظ این میراث بدهند. 

امیر  کربلایی زاده:

هنوزخیلیازمردم
نمیدانندکهسینماها

بازشدهاند


